
 
 

   
 

 Notulen GMR vergadering 03-07-2023 
Plaats: ’t Ravelijn, Woudrichem 
Aanwezig: Geertje, Petra, Sander. 
Anneke en Esther via Teams. 
Afwezig met kennisgeving: Agnes, Carlo en 
Mandy 

Opening Opening door Sander. 
 

Vaststellen agenda en notulen 
vorige vergadering 

Er is nog geen Marap Q2, deze komt op de agenda voor de 
volgende vergadering. 
Verder wordt de agenda vastgesteld zoals deze is. 
 
Notulen van 01-06-2023 zijn vastgesteld. 
 

Mededelingen CvB - Er is druk gewerkt aan tijdelijke vervanging voor de 
Almgaard. Er komt hier een interim directeur. Deze 
start met ingang van het nieuwe schooljaar. 

- We zijn aspirant lid bij Avans. Daardoor kunnen we nu 
stagiaires gaan ontvangen van Avans. Hierdoor krijgen 
we ook meer toegang tot startende leerkrachten voor 
de stichting.  

- Kanjerschool de Wilgenhoek krijgt bezoek van de 
inspectie, op VVE aanbod. Dit zal na de zomervakantie 
plaatsvinden. 

- Henri Dunant krijgt ook inspectie onderzoek, 
gedurende een hele dag in alle groepen. 
 

Jaarverslag 2022  Het jaarverslag is geschreven door meerdere personen.  
(Kleine schrijffout op pagina 18 (niveua i.p.v. niveau)) 
 
Het jaarverslag is al vastgesteld en is al door het bestuur en de 
gemeente gelezen. 
Compliment gekregen voor de financiële huishouding die nu zo 
goed op orde is t.o.v. jaren geleden. 
 
Verder geen vragen over het jaarverslag 2022. 
 

Arbobeleid (PGMR in 
werkgroep) 

Carlo neemt hierover contact op met Lenard (of heeft dit al 
gedaan). Carlo is nu afwezig, komt op de to do lijst. 
 

 Bestuurder verlaat de vergadering. 
 

Vergaderplanning 2023-2024 Er is al een concept opgesteld door Mandy Kommers. Omdat er 
een aantal GMR-leden niet aanwezig zijn, spreken we af dat de 
eerste vergadering op 11 september is. 

http://www.soo-lva.nl/stichtingsnieuws/soo-lva/recent-nieuws/


 
 

   
 

 

Op deze eerste vergadering stellen we de agenda voor de rest 
van het jaar vast. 
 

Nieuwe leden GMR Namens de Prins Willem Alexanderschool is er een nieuw GMR 
lid voor de oudergeleding voor volgend schooljaar. Edgar 
Nieuwenhuizen. 
 

Rondvraag  Er zijn geen vragen voor de rondvraag. 
 

Sluiting vergadering Voorzitter sluit de vergadering. 

Besluitenlijst -  

To do lijst: - Carlo contact opnemen met Lenard over Arbobeleid. 
- Op de eerste vergadering op 11 september 2023 op de 

agenda: vergaderdata 2023-2024 en Marap Q2. 
 

http://www.soo-lva.nl/stichtingsnieuws/soo-lva/recent-nieuws/

